

Concept - Verslag Ledenraadsvergadering 22-11-2024

De Schakel in Nijkerk

1. Opening

a Welkom, vaststellen aanwezigen en afmeldingen; opzeggingen lidmaatschap

Aanwezige raadsleden:

Mark Timmerman (voorzitter vergadering), Ingrid Weijers (secretaris DB), Maartje de Haan (lid DB), Gerda Casimir (notulist), Anneke Hallebeek (gedeeltelijk), Christianne Rémé, Dayenne Vos, Eva Beun Lekkerkerker Beun Lekkerkerker, Ineke de Groot, Jantine Pel, Joke Breembroek, Joris Post, Karla Blom, Leonie Ringers, Loet Gerritsen - van de Hoeve, Lysanne de Boer-Merkens, Maaïke Burggrafer, Marc Dusseau Dusseau, Marianne Timmerman, Marina van de Bunt, Marleen van de Waerdt Merkens, Martje Fentener van Vlissingen Fentener van Vlissingen, Nanco Lekkerkerker, Remco de Munck, Roel Wijmenga, Sarah Rijnbout, Toy Merx

Bestuur NSIJP:

Rolf Dollevoet (waarnemend voorzitter), Stella Timmerman, Mirjam Plante Ouaddi (waarnemend secretaris)

Afwezig met kennisgeving

Anton van Kamp, Bram van Steen, Karin Hazelhoff, Linda Kager, Marije v.d. Wal, Marion Duintjer, Nelleke Phoelich

Wegens verhuizing verlaat Marion Duintjer de raad.

Afwezig zonder kennisgeving

Kees Ouwendijk, Sarah Pesie

Toehoorders:

Ettje Graafstra (NSIJP-kantoor), Ada Kramer, Gerard Rike, Jaap Groven, Harm Akse

b Huishoudelijke mededelingen

Geen

c Mededelingen vanuit DB en bestuur

- **Roel Wijmenga** heeft **Mark Timmerman** verzocht deze vergadering als technisch voorzitter op te treden. Niemand heeft daar bezwaar tegen.
- **Mark Timmerman** opent de vergadering met de opmerking dat er de laatste tijd veel gebeurd is, met veel emoties. Vanavond hebben we de taak de vereniging zodanig uit te rusten dat we verder kunnen. Hij vraagt van iedereen medewerking en de discipline om dat proces gestalte te geven, zodat we na afloop gewapend zijn met mensen aan het roer die een koers kunnen uitzetten en voorwaarts kunnen.
- **Toy Merx** en **Joke Breembroek** vormen de stemcommissie.
- Inventarisatie van rondvraagpunten: **Martje Fentener van Vlissingen** wil het hebben over het presidium van de Ledenraad. **Eva Beun Lekkerkerker** wil de omvang van de Ledenraad aan de orde stellen.

- Waarnemend NSIJ-voorzitter **Rolf Dollevoet** is blij met de voorstellen zoals die er nu liggen. Hij heeft naar de begroting gekeken, dat is een belangrijk item. Er is door **Sjaak Smeeing** goed werk verricht, zodat we weten waar we staan. Verder blijkt dat er aan de voorstellen van de RVO (Rijksdienst voor Ondernemend Nederland) veel meer vast zit dan aanvankelijk gedacht. Dank aan **Martje Fentener van Vlissingen** voor de tijd die zij erin gestopt heeft om de hoofdpunten van het RVO-beleid te benoemen. Komt terug op de agenda.

2. Verslagen en actiepuntenlijst

a Vaststellen concept verslag 22 maart 2024

Tekst: Er zit een typefout op p 8. Verder geen opmerkingen.

Naar aanleiding van, voor zover niet op de agenda: geen opmerkingen.

Actiepuntenlijst

Klachtenprocedure, begrazingen, vacatures bestuur, buddysysteem en financiën staan op de agenda.

Rest blijft staan.

Hiermee is het verslag vastgesteld, met dank aan de notulist.

b Vaststellen concept verslag bijeenkomst 28 oktober 2024

Tekst: op p 2 staat dat **Martje Fentener van Vlissingen** bezwaar heeft tegen de aanwezigheid van toehoorders. Zij heeft gezegd dat ze er *bedenkingen* bij had, omdat niet alle leden van de bijeenkomst op de hoogte konden zijn en daarom niet hadden kunnen aanschuiven. Het was niet haar bedoeling dat de toehoorders de bijeenkomst zouden verlaten.

Naar aanleiding van: als raadsleden dienen wij het ons aan te trekken dat we voor bestuursleden een veilige situatie realiseren.

Met inachtneming van bovengenoemde tekstuele wijziging is het verslag aangenomen.

3. Conceptbegroting en tarievenlijst

Er is een begrotingswerkgroep in het leven geroepen om een stuk te produceren waaruit een werkbare begroting voort kan komen.

Stella Timmerman verwijst naar het begeleidende stuk. Iedereen heeft dat kunnen lezen en de twee versies kunnen vergelijken. De werkgroep heeft eerst gekeken wat de wensen vanuit de commissies waren. Met de huidige inkomsten zou dat samen een tekort van € 40.000 opleveren. Er zullen keuzes gemaakt moeten worden, maar we hebben, gezien de tijd en met ontbrekende bestuursleden, de gesprekken die je zou willen voeren niet kunnen voeren. We moeten nu wel de tarievenlijst vaststellen, zodat we weten wat de inkomsten zijn. Wij ontvangen graag richtlijnen vanuit de Ledenraad hoe verder te gaan, zodat we op grond daarvan bedoelde gesprekken kunnen aangaan.

Karla Blom vraagt waar dat grote tekort nu ineens vandaan komt. **Stella:** De inkomsten blijken terug te lopen, dus moeten de uitgaven daaraan aangepast worden. Sinds 2011 is de contributie hetzelfde gebleven, terwijl er wel inflatie was. Als je gelijk op zou lopen met de inflatie zou de contributie nu € 91 moeten zijn, in plaats van € 70,-.

Martje Fentener van Vlissingen complimenteert de werkgroep. Zij ziet een aantal voorstellen om de schade te beperken. Zij heeft wel behoefte aan meer concrete gegevens. Bijvoorbeeld ten aanzien van de merriekeuring: om hoeveel merries gaat het precies, hoeveel onder het zadel?

Onze huidige statuten verbieden het dat niet-leden deelnemen aan NSIJP-evenementen. Daar gaat verandering in komen. Gedacht kan worden aan een twee-tarievenstelsel. Daar moet iets langer over nagedacht worden.

Remco de Munck vraagt waar de oplossing ligt: moet er meer bespaard gaan worden op kosten, of moet er meer binnenkomen door tariefsverhoging? Dat is niet heel duidelijk. Wat er nu ligt gaat te veel over de inkomsten.

Marleen van de Waerdt Merkens merkt op dat er geen tijd geweest is om goed te kijken naar mogelijke besparingen.

Eva Beun Lekkerkerker: de keuze is niet aan de werkgroep. Laten we er in de voorjaarsvergadering kritisch naar kijken.

Stella Timmerman: in maart zitten ook de jaarverslagen erbij. Dat geeft meer inzicht in hoe we verder gaan. Daarvoor ontbrak nu de tijd en de informatie.

Ingrid Weijers merkt op dat de verschillende commissies hun begroting niet allemaal op dezelfde wijze hebben ingediend. Zo wist de fokkerijcommissie al dat er bezuinigd moest worden, en heeft daarom ook al een krappe begroting ingediend.

Roel Wijmenga wil graag weten wat de Ledenraad van deze begroting vindt, omdat er straks een club mee moet werken.

Mark Timmerman: we hopen dat er straks een echte begroting ligt, waar iedereen rustig naar kan kijken. De tarievenlijst moet wel nu vastgesteld worden. Kan de Ledenraad ermee instemmen dat de tarieven omhooggaan? Binnen de kaders die nu voorgesteld worden, kan het bestuur dan de uiteindelijke beslissing nemen. **Eva Beun Lekkerkerker** is het daarmee eens. Zij zou wel willen weten of leden afhaken wanneer tarieven verhoogd worden. **Mark Timmerman**: iedereen realiseert zich dat dingen duurder worden. Hoeveel leden moeten er opzeggen om op verlies uit te komen? **Martje Fentener van Vlissingen**: de meeste leden betalen via automatische incasso. Die zeggen niet heel snel op. Je moet mensen binden aan de vereniging. **Karla Blom**: toch vragen veel mensen zich af waarom zij nog lid zijn van het stamboek. Daar moeten we als Ledenraad wel over nadenken. **Eva Beun Lekkerkerker**: slechts tien procent van de leden doet aan (wedstrijd)sport, terwijl daar wel veel geld naartoe gaat.

Marina van de Bunt: veel wedstrijdruiteren realiseren zich niet hoeveel er vanuit het NSIJP wordt betaald. Als wij de statuten gaan wijzigen en een nieuwe tarievenlijst presenteren, kunnen wij meer verhalen op deelnemers aan wedstrijden. We moeten erover nadenken hoe om te gaan met niet-leden die deel willen nemen aan wedstrijden. **Mark Timmerman** sluit daarbij aan: de startkaart geeft een ingang.

Martje Fentener van Vlissingen is van mening dat de kolom niet-ledentarieven meer gevuld dient te worden. Zij wil dat aanhouden tot de statutenwijziging is gerealiseerd.

In aansluiting hierop vraagt **Marc Dousseau** of de nieuwe RVO-regels voor ons nu al ingaan of pas als wij onze statuten definitief gewijzigd hebben. **Martje**: zij zijn nu nog niet van kracht. We hebben dus nog even tijd.

Remco de Munck komt terug op de tarieven: er is al heel lang niets in veranderd, en alles is duurder geworden. Hij vraagt zich af of er wel mensen deelnemen aan wedstrijden terwijl zij geen lid zijn. Antwoord: dit gebeurt vooral met (jonge) bijrijders, waarvan de ouders het lidmaatschap niet willen betalen.

Mark Timmerman concludeert dat het meeste wel gezegd is en wil degenen die verder met de begroting aan de slag gaan de ruimte geven om aan de inkomstenkant te sleutelen. **Roel Wijmenga**: laten we nu de tarieven vaststellen als voorgesteld; en kijk vervolgens niet alleen naar de inkomstenkant, maar ook naar de uitgaven.

Besluit: tarievenlijst voor leden wordt vastgesteld als voorgesteld. Tarieven voor niet-leden volgen later. **Mark Timmerman** sluit het punt hiermee af, met dank aan de werkgroep. Hij wenst hen succes met het vervolg.

4. Voordracht en verkiezing nieuwe bestuursleden

Eva Beun Lekkerkerker, **Anneke Hallebeek** en **Marc Dusseau** vormden de werkgroep op zoek naar potentieel nieuwe bestuursleden. Zij zijn begonnen met een profielschets, waarbij beschikbaarheid van belang was, plus de onderlinge chemie tussen de kandidaten. De grootste uitdaging vormden de fokkerij (stamboeksecretaris), de penningmeester en de voorzitter. Er zijn gesprekken gevoerd met de commissies in de hoop dat daar kandidaten uit zouden komen. En er is met **Roel Wijmenga** gesproken als mogelijk voorzitter. Toen hij daarin heeft toegestemd zijn genoemde namen aan hem doorgegeven en is hem gevraagd een werkbaar team samen te stellen. Hij is aan het formeren gegaan met de intentie de vereniging weer vlot trekken van. De voorzitter wordt in functie gekozen, het bestuur bepaalt verder de taakverdeling.

Roel Wijmenga licht toe: hij heeft de kandidatuur aanvaard omdat hij slecht “nee” kan zeggen. Hij realiseert zich dat dit een manier is om vrienden kwijt te raken, maar houdt ook van een uitdaging. Hij ziet het als zijn taak om ervoor te zorgen dat we vandaag iets hebben liggen en zal veel tijd besteden aan de onderlinge chemie. Hoewel de overige bestuursleden niet in functie gekozen worden, zal de taakverdeling wel duidelijk zijn. **Stella Timmerman** is herkiesbaar en heeft jeugd als portefeuille. Zij krijgt daar educatie bij. **Anneke Hallebeek** voor communicatie en paardenwelzijn. **Marc Dusseau** als sportcommissaris. **Ingrid Weijers:** fokkerij. **Christianne Rémé:** penningmeester. **Mirjam Plante Ouaddi:** secretaris en recreatie.

In de tussentijd kwam er een aanbod van **Gerard Rike** om deel te nemen aan het bestuur.

Marc Dusseau had graag een jonger lid vanuit de sportcommissie in het bestuur gezien, en zou dan zelf de vrijgekomen plaats in de sportcommissie willen innemen. Dat is tot zijn spijt niet gelukt. Daarom heeft hij zichzelf beschikbaar gesteld, in de hoop dat er alsnog een nieuw, jonger persoon instroomt. De gesprekken met de sportcommissie hebben tot enige ruis geleid, met als gevolg dat mensen zich uit de commissie hebben teruggetrokken. **Menthe van Vierssen** (voorzitter sportcommissie) heeft vanochtend vroeg nog een brief aan de Ledenraad gestuurd. Dat was te laat om die nog bij de leden te krijgen. Deze zal alsnog doorgestuurd worden. Er moet op korte termijn veel gebeuren, onder meer vanwege een WK komend jaar. **Marc** gaat met **Maryse Maier**, die nog wel in de sportcommissie zit, aan een plan werken. **Nanco Lekkerkerker** merkt op dat hij en **Petra van der Linden** namens het sportjurykader in de sportcommissie zitten en daar ook in blijven.

Martje Fentener van Vlissingen vraagt of we misschien weer terug moeten naar een gecombineerde sport- en recreatiecommissie. **Eva Beun Lekkerkerker:** die combinatie is destijds afgeschoten omdat de recreatie ondersneeuwt onder het grote belang van de wedstrijdsport. Er is geen steun voor het idee vanuit de vergadering. **Marc Dusseau:** recreatie ligt vooral bij de regionale rijverenigingen; die doen dat prima. Het NSIJP moet de smeerolie zijn en zorgen dat het met die verenigingen in gesprek blijft. **Roel Wijmenga** vult aan: toen we ooit besloten naar een Ledenraad over te gaan is geprobeerd vertegenwoordigers van de regionale rijverenigingen in de Ledenraad te krijgen. Dat is niet gelukt. Wel krijgen ze enige financiële ondersteuning vanuit het NSIJP.

Eva Beun Lekkerkerker constateert dat er veel pijn ligt bij de sportcommissie door een ander beeld van wat in de Ledenraad besproken wordt. De betrokkenheid vanuit de commissies bij de Ledenraad zou groter moeten zijn.

Remco de Munck heeft behoefte aan een toelichting van **Gerard Rike**. **Gerard** kan zich vinden in **Marc Dusseau** als sportcommissaris. Die kent de regels en de historie, heeft er ervaring mee. Hij merkt op dat hij de schijn tegen heeft door gebeurtenissen uit het verleden, maar hij staat voor de sport, en heeft er zin in daar mee aan de gang te gaan. **Roel Wijmenga** wil vooral benadrukken dat hij gemerkt heeft dat er veel positieve energie in het voorgestelde team zit en dat dit de meeste kans heeft om met de vereniging verder te kunnen.

Hiermee wordt de discussie afgesloten en tot schriftelijke stemming overgegaan.

5. 21.19 PAUZE

Uitslag stemming

Kandidaat	Taak, functie	Voor	Tegen	Onthouding
Roel Wijmenga	Voorzitter	25		1
Stella Timmerman	Jeugd, educatie	25		1
Marc Dusseau	Sport	22		4
Ingrid Wijers	Stamboeksecretaris (fokkerij)	24		2
Mirjam Plante	Secretaris, recreatie	25		1
Christianne Remmé	Penningmeester	25		1
Anneke Hallebeek	Communicatie, paardenwelzijn	26		
Gerard Rike	Sport	6	10	10

Mark Timmerman feliciteert de nieuwe bestuursleden en wenst hen succes, en plezier, in hun nieuwe rol. Hij neemt afscheid van **Rolf Dollevoet**, die hij voor het eerst ontmoette tijdens de FEIF-conferentie in Luxemburg. Rolf was toen vol enthousiasme en kwam binnen in een woelige tijd. Het proces was echter door hem, ondanks zijn ervaring, niet te sturen. Hij is de laatste maanden een zeer gewaardeerde buffer geweest, met een luisterend oor, en heeft tot aan vandaag aan het roer gestaan. Dank daarvoor.

Rolf Dollevoet vertelt dat niemand hem kende. Hij is via oud-voorzitter **Henk van der Velde** binnengekomen. Inmiddels heeft hij zeven exitgesprekken moeten voeren. Het was een hele moeilijke tijd, waarin het thuisfront hem erg heeft gemist. Hij heeft er overigens wel van genoten.

We nemen ook afscheid van penningmeester **Harm Akse**. **Mark** heeft het genoeg gehad als kascommissie zijn boeken te mogen controleren en heeft nooit enige fout kunnen ontdekken. Ook **Harm** is in een woelige tijd binnengekomen: net na binnenkomst kwam corona.

De overige teruggetreden bestuursleden hebben een bedankje op hun huisadres ontvangen.

6. Benoeming Redactieleden IJP

Ondanks herhaaldelijk verzoek zijn geen voordrachten voor te benoemen redactieleden binnengekomen. Overigens draaien ze ook zonder benoemd te zijn wel door. Het redactiestatuut biedt ze zelfstandigheid, merkt **Martje Fentener van Vlissingen** op, maar de benoeming moet wel gebeuren. In maart op de agenda.

7. Voorstel wijziging Statuten en Reglementen

Rolf Dollevoet stelt dat wij volgens de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland RVO aan eisen moeten voldoen en onze statuten en reglementen moeten afstemmen op nieuwe regels. Het oude bestuur heeft **Martje Fentener van Vlissingen** gevraagd een en ander uit te zoeken. **Martje** geeft aan dat de

fokkerijverordening ook gaat over schapen en koeien, en daarom voor ons niet altijd even makkelijk te implementeren is. De nieuwe regels raken niet alleen onze statuten, maar ook onze commissies, het werk van het NSIJP-kantoor, de IJP, de website en vrijwel al onze reglementen. Een belangrijk punt is dat niet-leden ook toegang moeten hebben tot de faciliteiten van de vereniging. Wel kunnen daar andere tarieven aangehangen worden. Martje heeft in de voorstellen verwijzingen opgenomen naar zaken die al via de FEIF geregeld zijn, en heeft verouderde regels eruit gehaald. Zij presenteert een en ander aan de hand van een PowerPointpresentatie die ook bij de stukken zat. Een paar punten daaruit:

- De geschillenregeling fokkerij gaat over alle fokkers, dus ook over niet-leden. **Ingrid Weijers** vraagt of geschillen tussen fokkers niet door de klachtenprocedure worden gedekt. **Martje Fentener van Vlissingen**: de klachtenprocedure regelt tussen leden en het bestuur en andere gremia, en niet tussen fokkers onderling. Bovendien lijkt het verstandig klachten over bijvoorbeeld inschrijving van paarden bij de fokkerij te houden.
- Fokwaardeschatting: wij vertrouwen nu op de BLUP, via paarden op WorldFengur. Leden hebben daar gratis toegang toe, ieder ander kan een individueel abonnement op WorldFengur nemen. In onze reglementen moet expliciet verwezen worden naar de rechten van fokkers.
- **Martje** heeft een lijst van aan te passen documenten opgesteld, met daaraan toegevoegd de relevante regels van de FEIF.

Het vervolg is nu dat een statutenwijziging plaats zal moeten vinden. Dit gaat volgens strikte regels: zo moet bij een eerste keer een quorum aanwezig zijn. Reglementen kunnen wel door de Ledenraad worden vastgesteld. Verder moet de website anders ingericht worden, en het tariefstelsel aangepast. **Voorstel** vanuit de vergadering: niet-leden mogen deelnemen aan wedstrijden mits het paard waarop zij rijden eigendom is van een NSIJP-lid.

Marina van de Bunt vraagt of we wel mogen blijven eisen dat het paard een raszuivere ijslander is en dus in WorldFengur staat. **Martje Fentener van Vlissingen**: ja, voor deelname aan keuringen en wedstrijden mag dat.

Mark Timmerman bedankt **Martje Fentener van Vlissingen** met bloemen voor haar inspanningen. De concept statutenwijziging is nu voor commentaar naar de RVO. Het kan zijn dat op grond daarvan nog wijzigingen moeten worden aangebracht. Zo mogelijk komt deze in de vergadering van maart 2025 aan de orde. **Eva Beun Lekkerkerker** adviseert om ook eens te kijken hoe andere stamboeken het aanpakken. **Martje Fentener van Vlissingen** weet het al van een aantal stamboeken. Zij weet ook dat er grote onenigheid over bestaat.

Mark Timmerman vraagt of er vanuit deze vergadering nog toevoegingen of suggesties zijn. Die zijn er niet. **Martje Fentener van Vlissingen** verzoekt de stukken goed te lezen en naar het bestuur te reageren.

8. Voorstel m.b.t. Voorbereiding vergadering LR

Eva Beun Lekkerkerker en **Maartje de Haan** hebben al enige tijd geleden voorstellen gedaan om de Ledenraadsvergaderingen op een andere manier voor te bereiden. De laatste jaren staat vaak veel op de agenda en is in de vergadering weinig tijd voor inhoudelijke gesprekken. Gedacht wordt aan een inspreekmoment in de periode tussen het bekendmaken van de agenda en de vergadering zelf. In principe online. Voorafgaand aan de bijeenkomst van 28 oktober heeft een dergelijke voorbespreking plaatsgevonden. Daar kijken **Maartje** en **Eva** positief op terug. Een ander voorbeeld zijn de besprekingen die drie a vier jaar geleden zijn gevoerd met nieuwe leden, om te weten wat bij hen leeft. Ook dat initiatief werd toen positief ontvangen.

Dergelijke bijeenkomsten kunnen per deelgebied georganiseerd worden, of per regio. Doel is om meer inhoud te delen vanuit verschillende perspectieven.

Roel Wijmenga: uit de bijeenkomst van 28 oktober zijn de zoekwerkgroep en de begrotingswerkgroep voortgekomen. Dat werkte heel goed. Is het een idee om op nog eens drie onderwerpen een dergelijke werkgroep in te stellen? **Maartje de Haan** zou het toch graag Ledenraadsbreed willen zien, en niet op onderwerp. Het moet een Informele, online bijeenkomst worden, waarin dieper op verschillende onderwerpen kan worden ingegaan. **Mark Timmerman:** dat moet dan wel nadat de stukken zijn gepubliceerd, zodat mensen die hebben kunnen lezen. **Marina van de Bunt:** en een aantal dagen voor de vergadering, zodat je er nog eens over na kan denken.

Marc Dusseau vindt het een goed idee. De Ledenraad kan ook meedenken met het beleid. Dat heeft hij wel gemist. Hij heeft bovendien de afgelopen weken gemerkt dat er bij veel leden een verkeerde beeldvorming is ontstaan: de Ledenraad zou het bestuur wegblazen. Door meer te communiceren zou dat voorkomen kunnen worden.

Ook **Jantien Pel** vindt het een nuttig voorstel. Zij heeft daarnaast het samen eten wel als heel prettig ervaren. Wat haar betreft mag dat op eigen kosten.

Martje Fentener van Vlissingen: bij zo'n beraad zou ook een bestuurslid en/of commissielid aanwezig moeten/kunnen zijn om een punt toe te lichten. **Mark Timmerman** sluit daarbij aan. Laten we experimenteren met nieuwe vormen. Hij stelt voor dat het nieuwe DB van de Ledenraad er samen met het bestuur naar kijkt. **Eva Beun Lekkerkerker:** de Ledenraad mag gevraagd en ongevraagd adviezen uitspreken. Hoe kunnen we elkaar bereiken?

Maartje de Haan en **Eva Beun Lekkerkerker** werken de ideeën verder uit.

Linda Kager heeft enkele tips en suggesties ingediend voor een efficiënter verloop van de vergaderingen. Zij is er nu zelf niet. Ook gezien de tijd verschuiven we de bespreking naar maart, zodat zij haar punten zelf kan toelichten.

9. Begrazing, werkgroep LR

Martje Fentener van Vlissingen vertelt dat de belevissen rond de Markiezaat ons hebben ingehaald. Daar was droes uitgebroken. Eén paard is doodgegaan. Het is nu rustig, maar als je er nu nieuwe dieren bij doet loop je het risico dat die toch weer besmet worden. We hebben toegestaan dat de driejarigen nog een jaar langer mogen blijven. Het jaar daarop scharen we nieuwe paarden in, na een basisvaccinatie tegen droes.

Eva Beun Lekkerkerker is van mening dat de basisenting niet helpt. Belangrijker is dat we controleren of de paarden die eruit gaan geen drager zijn. **Martje Fentener van Vlissingen:** er zijn twee geregistreerde entingen, die beide geen 100% bescherming bieden.

Mark Timmerman: het aankomend bestuur zal een visie op begrazing moeten formuleren.

10. Klachtenprocedure LR

Deze nemen we mee bij de aanpassing van alle reglementen.

10a Nieuwe DB Ledenraad

Omdat **Roel Wijmenga** en **Ingrid Weijers** in het bestuur gaan, is alleen **Maartje de Haan** er nog als lid van het dagelijks bestuur. **Mark Timmerman** wil nog wel een keer technisch voorzitten, maar wil en mag –

als FEIF-bestuurder – geen officiële rol hebben. Tijdens de vergadering biedt niemand zich aan. Een zoekwerkgroep bestaande uit **Maartje de Haan**, **Mark Timmerman**, en **Maaïke Burggrafer** gaat op zoek.

11. Rondvraag

- **Eva Beun Lekkerkerker**: de Ledenraad heeft door vertrek van leden naar het bestuur onvoldoende leden. Daarom zullen we zo spoedig mogelijk verkiezingen moeten uitschrijven. **Eva** en **Marina van de Bunt** willen zich daar voor inzetten.
- **Marina van de Bunt** wil heel graag dat het nieuwe bestuur aandacht aan de website besteedt. **Pieter de Gouw** was een eind op de goede weg. Er ligt een wensenpakket van tien jaar geleden. **Roel Wijmenga** zegt dat we naar het hele communicatiepakket moeten kijken, niet alleen de website. **Anneke Hallebeek** heeft dat in haar portefeuille.
- **Marleen van de Waerd Merkens** constateert dat het lastig blijkt om de Ledenraad compleet te krijgen. Zij vindt het ingewikkeld wanneer commissieleden in de raad zitten en vervolgens over hun eigen begroting mogen stemmen. Daar moeten we over nadenken. **Roel Wijmenga** heeft een andere zorg: als je iedereen die er mee te maken heeft uitsluit van stemming, dan houd je niemand meer over.
- **Remco de Minck** dacht dat we het vandaag over de brief van **Sjaak Smeeing** zouden hebben. Wat is de status van die brief en van de beschuldigingen die daarin geuit zijn? **Mark Timmerman**: er zijn pogingen tot een gesprek geweest, maar dat escaleerde zodanig dat radiostilte het meest de-escalerend was. **Remco**: het gaat meer om de beschuldigingen die toen geuit zijn. **Eva Beun Lekkerkerker** vult aan: en de eventueel te ondernemen stappen in de vorm van een klachtenprocedure. **Roel Wijmenga** zit op de lijn van **Mark Timmerman**. Hij denkt overigens dat **Sjaak Smeeing** het financieel goed op een rijtje heeft gezet.
We praten hier nog even over door. Het is goed dat dit aangestipt wordt; we moeten het niet wegmoffelen. Het is belangrijk inhoud van vorm te scheiden. De vorm heeft in dit geval de inhoud ver overschreden. Vraag is wat we hiervan kunnen leren, om vergelijkbare situaties in de toekomst te voorkomen. **Eva Beun Lekkerkerker** geeft aan dat de evaluatie na de escalatie rond het WK'23 heel positief ervaren is. Wellicht kan hier een voorbeeld aan genomen worden.
Het nieuwe bestuur gaat uit van een goede intentie. Het moet een mooi stamboek worden.

12. Vergaderdatum maart 2025

De volgende Ledenraadsvergadering zal 14 maart 2025 zijn.

13. Afsluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor de zeer constructieve vergadering. Er is een nieuw bestuur uit deze Ledenraad ontsproten. Dat is mooi, al slaat het een gat in het aantal leden. Hij hoopt een volgende keer met nieuwe leden en een nieuw bestuur weer zo'n constructieve vergadering te hebben en wenst iedereen om 22:46 wel thuis.

